
Klasa: 007 -04123 -021 0l
Urbroj :25 1 -121 -07 -23 -4
Zagreb,7 .7.2023.

Zapisnik 9'sjednice Skolskog oclbora odri,aneu petak L7 .2023.s podetkom u 14.00 sati u
prostorijama Skole.

Prisutni: ravnateljica gda.Silvana Galinovii, gda.Vlasta Sorii, g.Igor Salopek, g.Vilko Smredki,
g'Stojan Banovii, g.Kresimir Mlinarid, gda.Marina Matesii, voditeljica radunovodstva gda.Maja
Jurlcovii.

Odsutni : gda,Vesna palijan

u odsutnosti predsjednice So gde vesne Patijan sjednicu So vodi zamjenica predsjednice gda
Vlasta Soric.

PredlaLe se sljededi dnevni red:

1. Usvajanj e Zapisnika 8. sjednice SO

2' DonoSenje Polugodi5njeg obraduna oS Miroslava Ii'leZe zaperiod01.01.-30.0 6.2023.
3. DonoSenje Pravilnika o radu

4. DonoSenje Pravilnika o zaititi na radu

5. Dono5enje Plana evakuaciie

6.Razno

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad. 1. Zapisnik 8. sjednice SO jednoglasno je usvojen.

Acl. 2' Voditeljica radunovodstva Skole gda.Maja Jurkovii predstavila je prisutnima Financijsko
izvjesie zapertod od 0l.sijednja do 30.lipnja 2023. ilanovi So aoulti su mailom navedeno izvjesie.
Financijsko izvjeSie izradeno je u skladu sa Zakonom o proradunu i pravilnikom o financijskom
izvjestavanju u proradunskom radunovodstvu te se dostavlja Ministarstvu financija d,o 10.7 .2023.
G'Viiko Smredki zamijetio je kako je ve6ina prihoda Skole od strane Ministarstva znanosti i
obtazovanja' Na upit mole li Skola isplatiti Regres iz vlastitih sredstava kako bi svi zaposlenici dobili
regres istovremeno, gda.Jurkovii odgovorila je kako je nemoguie isplatiti regres nataj nadin jer se

iznosi ne mogu tako provesti u financijskom izvjestaju. Ravnateljica Galinovi6 navela je kako su
regresi EU pomoinicima i uditeljica ma izproduZenog boravka isplaieni nekoliko dana nakon svih
ostalih te kako place zaposlenih u produZenom boravku budu ispladene ne5to kasniie no ostalim
uditeljima.

G'Mlinarii pitao je u kojoj stavci izvjeicasu navedena sluZbena putovanja, gda.Jurkovii odgovorila
je u stavci Materijalni rashodi.

G'Mlinarid upitao je Sto se podrazumijevapod stavkom Rashocli za usluge te jesu li to telefon, internet
i posta' Ravnateljica Galinovii navela je kako je internet u Skoli osiguran od strane Carneta, usluge
fiksnog telefona Skola plada Telemachu, a u Skoli je zaduLeno par sluZbenih mobitela. Gda.Jurkovic



nadodala je kako se u stavku Rashodi za usluge ubrajaju kornunikacrjske i radunalne usluge,

sistematski pregled, brisevi u sanitarne svrhe i slidno.

Ravnateljice je izvjestila kako su poveiani tro5kovi odrl,avanjaSkolske zgradenakon obnove u vidu

pau5alnih davanjaza servis lifta, protuprovalne i protupoZarne mreZe.

Gda.Mate5i6 upitala je moZe li se traZiti povedanje iznosa za odrl,avanle zgrade u skladu s poveianim

tro5kovima. Ravnateljica i radunovodkinja odgovorile su kako to trenutno nije moguie.

Gda.Sorii navela je kako Skola nije dobila sredstva za potporu suradnje sa Skolom u Peduhu.

PredloZila je traiittsredstva kao bi se osiguralo smje5taj udenika-gostiju u hotel, jer je svake godine

sve teZe nadi obitelji koje bi ugostile udenilce u vrijeme posjete Zagrebui naSoj Skoli. Navela je kako

bi Skola trebala nagraditi viSe udenik a za ryihova dostignu6 a, ravnatellica j e odgovorila kako su svi

udenici koji su postigli zapaLenrje rezultate na natjecanjima nagradeni knjigama, poklonom od

izdava(,a.

Gda,Mate5ii upitala je Sto je odludeno s dodjelom nagrade uditelju generacije, g.Mlinarii odgovorio

je kako se od dodjele nagrade odusta.lo zbog protivljenja Uditeljskog vijeia te je Vijede roditelja

organiziralo natjedaj, ali nisu i51i na javno progla5enje uditelja generacije. Poruke potpore uditeljima

poslali su direktno uditeljima.

Nakon rasprave, financijsko izvje5ie je jednoglasno usvojeno.

Ad.3. Pravilnik o radu jednoglasno je usvojen.

G.Smredki upitao je tko su povjerenici zaduieni za za5titu na radu. Gda. ravnateljica Galinovi6

odgovorila je kako je povjerenik za5tite na radu g.Emil Petroci, dok je strudnjak zaltite na radu

g.Ljubidi6. Strudnjak za5tite na radu ne prima naknadu i g.Ljubidii obavlja je funkciju kao inZinjer

fizike po struci. G.Mlinari6 zakljudio je kako 6e biti potrebno novo imenovanje na njegovo mjesto

kada ode u mirovinu

Ad. 4. Pravilnik o za5titi na radu jednc,glasno je usvojen.

Ad.5. Plan evakuacije jednoglasno je usvojen.

Ad. 6. Razno: Gda.Mate5i6 obavijetila je dlanove kako sudjeluje u organizaciji projekta donacija

Skolskih torbi i pribora za udenike Rome u Medimurju kroz svoj rad u Pudkom otvorenom udili5tu

I(orak po Korak.. Ravnateljica i g.Mlinan6, podrLali su inicijativu i predloZili kontakt roditeljima e-

mailom prije podetka Skolske godine.

Sjednicaje zavrlilau 15.15 sati.
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